



国际旅游与酒店管理系教研活动简报 (2021年第四期)

——我院旅游管理专业留学生ANINDA ANKON RAY同学被英国格林威治大学 (UNIVERSITY OF GREENWICH) 录取

发布日期: 2021-08-24 作者: 来源: 国际旅游与酒店管理系

Aninda Ankon Ray同学来自孟加拉国，系我校旅游学院2017级全英文旅游管理专业学生，近日欣闻该生于2021年7月29日收到了英国伦敦格林威治大学录取通知书，并已赴伦敦攻读国际旅游和酒店管理硕士学位。特向我院优秀毕业生表示祝贺！



Aninda Ankon Ray同学生活照

据了解，Aninda Ankon Ray同学的学习成绩一直在班上名列前茅，并且读研一直是他的梦想。在中国的生活带给了他无限美好的回忆，四川大学是他梦想开始的地方，而如今他的梦想一个接一个的实现了。Aninda Ankon Ray同学想借这个机会感谢四川大学旅游学院对他的培养，感谢学院的老师们一直以来在生活和学习上对他的帮助与支持。

Direct Line: +44 (0)20 8331 8136
Direct Fax: +44 (0)20 8331 8625
E-Mail: international@gre.ac.uk
App ID: 89893
Date: 29 July 2021

OFFER OF PLACE

Full Name as shown in Passport: Aninda Ankon Ray

Passport Number: BN0716648

Date of Birth: 27/08/1998

Programme Offered: International Tourism and Hospitality Management MA

Academic and English Language conditions: IELTS 6 with a minimum of 5.5 in each skill from an approved UKVI IELTS test

Mode of Attendance: Full Time

Start Date: 13/09/2021

Duration of Programme: 1 year

Campus: Greenwich

Campus Location: 30 Park Row, Greenwich, London SE10 9LS

Tuition Fee for Year of Offer: £15500

Financial Condition: Minimum pre registration deposit of £3000 (See conditions below):

旅游学院国际旅游与酒店管理系一直高度重视留学生的教育工作。该系致力于营造良好的学习氛围，为同学们搭建学术交流平台，不断推进学风建设。能为世界优秀学府输送人才，也证明了学院国际旅游与酒店管理系的人才培养有较高的质量，也促进了国际旅游与酒店管理系的建设。学院将进一步提高人才培养质量，为各位海外学子实现梦想提供广阔的舞台。

Congratulations to Mr. Aninda Ankon Ray on his admission to the University of Greenwich

Mr. Aninda Ankon Ray, a 2017 student in the Department of International Tourism and Hospitality Management of Tourism School, Sichuan University (SCU), received the admission offer from the University of Greenwich in London on July 29, 2021. He is pursuing a master's degree in international tourism and hotel management at the University of Greenwich and has obtained a UK student visa. Congratulations to Mr. Aninda Ankon Ray!

An outstanding young man, Mr. Aninda Ankon Ray has showed great potentialities in academic learning. He expressed his great thanks for the supports and helps received from SCU. He said, "I will always remember my China life, where my all dreams started and now one by one it's coming true."

Our school has always attached great importance to the education of overseas students. We are committed to creating a good learning atmosphere, building an academic exchange platform for students and constantly promoting the construction of study style. The school will further improve the quality of talent training and provide a broad stage for overseas students to realize their dreams.

(/)

四川大学历史文化学院（旅游学院）是在本校历史最悠久的系科——历史系的基础上发展而成。学院下辖考古学系、中国古代史教研室、中国近现代史教研室、世界史教研室、旅游与景观学系、会展与休闲学系、国际旅游与酒店管理（全英文）7个系（教研室）...more (/detail/5a18cd3cd765df62998c8147)

联络方式

望江校区:四川省成都市望江路29号

📍 **江安校区:**四川省成都市双流区川大路

☎ **电话:**028-8541-7695

✉ **邮箱:**history@scu.edu.cn

相关链接

- ▶ 四川大学官方网站 (<http://www.scu.edu.cn>)
- ▶ 四川大学旅游学院 (<http://historytourism.scu.edu.cn/tourism/>)
- ▶ 四川大学博物馆 (<http://scudm.scu.edu.cn/>)
- ▶ 四川大学藏学所 (<http://www.zangx.com>)
- ▶ 考古教学实验中心 (<http://archeol.lab.scu.edu.cn/>)
- ▶ 四川大学古籍所 (<http://gj.scu.edu.cn/>)

© Copyright 2017. All Rights Reserved.

旧版网站 (<http://historytourism.scu.edu.cn:81/>)

[联系我们 \(/detail/60a32159cc4673387493c1ee\)](/detail/60a32159cc4673387493c1ee)